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Technische vragen raad- en commissieleden    

aan het college 
 

Datum indiening : 2 september 2020 

Registratienummer : E202030668 / Bij2016818 

 

Onderwerp: Visie jeugdzorg met verblijf 

Aan het college, 

 

Inleiding 

Naar aanleiding van de commissievergadering van 01-02-2020 

 

We vragen als raad al een flink aantal jaren om duidelijk geschreven heldere raadsvoorstellen. 
Dat is voor de raad en voor de inwoners. Dit raadsvoorstel is dat niet. Er worden woorden 
vergeten, zinnen niet afgemaakt.  

 

Vragen 
1. Kan het raadsvoorstel nogmaals doorgenomen worden zodat de fouten die erin staan 

eruit gehaald kunnen worden en het een leesbaarder document wordt?  
 
Waar in het raadsvoorstel over participatie duidelijk gezegd werd wat de uitgangspunten zijn 
gaan we het bij jeugdhulp hebben over piketpalen. 
 

2. Onze vraag hierover is of die piketpalen niet vervangen kunnen worden voor 
uitgangspunt, dan weten we allemaal waar we het over hebben.  

 
3. Dan staat er een onzorgvuldigheid in, op pagina 6 wordt gesproken over een 

themabijeenkomst op 8 april, die is er niet geweest. Ik meen op 13 mei een online 
bijeenkomst.  

4. P6 schrijft u bij uitvoering bij de 2e bullet:  
Verwerkingsstrategie: geeft zicht op de marktsituatie en op de ontwikkeling van grip. Kan 
de wethouder vertellen wat dat is, grip???  

 
En tot slot onderstaand stappenplan, alles wordt opgeleverd in Q3 2020.  
Na het vaststellen van deze visie in de raad van 22 september geeft het stappenplan bij 
uitvoering aan dat we de volgende zaken kunnen verwachten: 
• Inkoopvisie; geeft richting aan de ontwikkeling van sturingsmechanismen (Q3 2020) 
• Verwervingsstrategie; geeft zicht op de marktsituatie en op de ontwikkeling van grip (Q3 2020)  
• Tarieven: geeft zicht op ontwikkeling van de kosten (Q3 2020)  
 
Na vaststelling in de raad heeft u nog 9 dagen voordat Q 3 teneinde is.  

5. Kunt u aangeven of dit tijdspad haalbaar is of nu al moet worden bijgesteld? En zo ja 
moet dat dan ook in het raadsvoorstel worden aangepast? 

 

 

 

Antwoord van het college 

Vraag 1: Kan het raadsvoorstel nogmaals doorgenomen worden zodat de fouten die erin 

staan eruit gehaald kunnen worden en het een leesbaarder document wordt?  

 
Antwoord: Het collegevoorstel is doorgenomen en wij hebben geen fouten geconstateerd.  
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Vraag 2: Waar in het raadsvoorstel over participatie duidelijk gezegd werd wat de 
uitgangspunten zijn gaan we het bij jeugdhulp hebben over piketpalen. Onze vraag 
hierover is of die piketpalen niet vervangen kunnen worden voor uitgangspunt, dan weten 
we allemaal waar we het over hebben.  
 
Antwoord: De term ‘piketpaal’ wordt regionaal gebruikt om de uitgangspunten binnen jeugdhulp 
met verblijf aan te duiden. Sinds het transitieplan in 2015 wordt deze term op zowel lokaal als 
regionaal niveau gebruikt. Het levert verwarring op om nu een andere term te hanteren.  
 
Vraag 3: Dan staat er een onzorgvuldigheid in, op pagina 6 wordt gesproken over een 
themabijeenkomst op 8 april, die is er niet geweest. Ik meen op 13 mei een online 
bijeenkomst.  
 
Antwoord: Op 13 mei heeft er een themabijeenkomst plaatsgevonden over de kostenontwikkeling 
van de jeugdhulp in de gemeente Heerhugowaard. Dit was lokaal georiënteerd. 
Op 8 april heeft er een regionale bijeenkomst plaatsgevonden met de zeven gemeenteraden om 
met elkaar na te denken over de inkoop jeugdhulp met verblijf. Daarvoor bent u in het ‘Nieuws 
van de Dag’ op 6 april uitgenodigd. Dit zijn twee verschillende bijeenkomsten geweest. Beide 
overleggen waren digitaal. 
 
Vraag 4: P6 schrijft u bij uitvoering bij de 2e bullet:  
Verwerkingsstrategie: geeft zicht op de marktsituatie en op de ontwikkeling van grip. Kan 
de wethouder vertellen wat dat is, grip???  
 
Antwoord: De verwervingsstrategie is onderdeel van het proces om te komen tot de inkoop van in 
dit geval jeugdhulp met verblijf. Deze strategie verwoordt de uitgangspunten voor de verwerving 
en financiering van zorg. Daarbij wordt er rekening gehouden met de ‘knoppen’ waaraan de 
gemeente kan draaien om meer grip te krijgen op onder andere: de financiën, op de organisatie 
van zorg (denk aan de instroom, doorstroom en uitstroom), het contractmanagement (aantal 
aanbieders), de kwaliteit van zorg, samenwerking met geautoriseerde verwijzers etc. 
 
Vraag 5: En tot slot onderstaand stappenplan, alles wordt opgeleverd in Q3 2020.  
Na het vaststellen van deze visie in de raad van 22 september geeft het stappenplan bij 
uitvoering aan dat we de volgende zaken kunnen verwachten: 
• Inkoopvisie; geeft richting aan de ontwikkeling van sturingsmechanismen (Q3 2020) 
• Verwervingsstrategie; geeft zicht op de marktsituatie en op de ontwikkeling van grip (Q3 2020)  
• Tarieven: geeft zicht op ontwikkeling van de kosten (Q3 2020)  
 
Na vaststelling in de raad heeft u nog 9 dagen voordat Q 3 teneinde is.  
Kunt u aangeven of dit tijdspad haalbaar is of nu al moet worden bijgesteld? En zo ja moet 
dat dan ook in het raadsvoorstel worden aangepast? 
 
Antwoord: In het raadsvoorstel wordt op procesniveau inzicht gegeven in de stappen die het 
college, na vaststelling van deze visie door de raad, gaat doorlopen in het verdere inkoopproces. 
De genoemde documenten, waaronder de inkoopvisie en verwervingsstrategie, zijn een 
aangelegenheid van het college en niet van de gemeenteraad. De raad gaat immers over de visie 
en uitgangspunten (WAT) en het college is verantwoordelijk voor de verdere uitwerking en 
uitvoering (HOE). Bij het vormgeven van deze uitvoeringskaders neemt het college wel de input 
mee die de raad heeft gegeven tijdens de regionale raadsbijeenkomst van 8 april. Het tijdspad 
voor het college is haalbaar. 


